
Tordas Község Polgármestere
2463. Tordas, Szabadság út 87.
Te1.(fax): 22-467-502,467-655

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1998. szeptember 24-én (csütörtökön) 15 órakor ülést
tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirepd:

1./ Ciklusban végzett munka értékelése.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentése\(, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1998. szeptember 14.
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polgármester
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Jelenléti ív

az 1998. év szeptember hó 24. napján
megtartott képviselőtestületi ülésről

1./ Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1998. szeptember 24-én megtartott
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak:Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr.Pápai Péter, Rácz József, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző

Bejelentéssel távol maradt: Turda Sándor képviselő.

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1.1 Ciklusban végzett munka értékelése.

Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

L Napirend támaIása

1.1 A ciklusban végzett munka értékelése

Farkas János polgármester szóban értékelte a képviselőtestület négy év alatt végzett munkáját.
Megállapította, hogy a célkitűzések, az azokra épülő éves tervek végrehajtásával településünk
nagyot lépett előre. Fokoztuk intézményhálózatunk ellátottsági szintjét, növeltük a község
zöldteTÜleteinek gondozott nagyságát. A privatizációból részünkre juttatott összegekből

jelentősenhaladt előre az utak, járdák felújítási üteme, és szinte befejeződött a sport centrum, a
szabadidő központ kialakitása.
Az önkormányzatnál dolgozók munka és életkörülményei pozitív változásokon mentek át. A
tervezett feladatainkat szinte teljes mértékben megoldottuk, sőt arra is volt lehetőségünk, hogy
a távlatokban felvetőtő feladatok közöl konkrét faladatok valósultak meg (tenisz pályák,
öltöző, szabadtéri színpad befedése, Hangya épületeink felújítása stb.)
Tovább nőtt a település rendje, tisztasága, ezzel együtt rendezettsége is. Mind a tisztaság, mint
a környezetvédelem fontos és alapvető feladatai közé tartozott a testületnek, a feladatok
meghatározásánál ezek voltak az első szempontok. Nagyon ügyeltünk arra, hogy településünk
megőrizze szépségét, rendezettségét, tovább fokozva ezzel értékét.
Feladataink még vannak bőven, amely közül a legfontosabb az óvodai nevelés méltó
kÖTÜlményeinek megteremtése kell legyen.



Hozzászólások
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Ciika János elmondja, hogy büszkék lehetünk a 4 éves munkánkra. A lehetőségekhez képest
jól fejlődött a település, szép, európai faluvá fejlődött. Külön szeretné megköszönni a
testületnek azt a támogatást, amit a sportegyesületnek nyújtott az elmúlt négy évben.

Kunsági László a testület politika mentesen a faluért, a falu közösségéért dolgozott. Jó volna,
ha a testület az új választás során túlnyomó részben együtt maradna.

Fábián Jánosné véleménye szerint a testület a több esetben kemény viták ellenére is jól
dolgozott. A falu problémáinak megoldására minden erőfeszítést megtett és vitával, vagy az
nélkül de a közösség érdekében döntött.

Rácz József elmondja, hogy a testület egy jó gondolkodású, jó irányba haladó testület, akivel
öröm volt együtt dolgozni. Reméli, hogy a választások során létrejövő új testület is hason1ó
szellemben lesz képes gondolkodni és dolgozni.

Farkas János polgármester elmondja, hogy a testülettel ő is szívesen dolgozott. Amennyiben
újra megválasztásra kerül, arra fog törekedni, hogy a képviselőtestület hason1ó szellemben
irányítsa a falu életét.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 9 igen szavazattal) jóváhagyólag
tudomásul vette az 1994- 1998. ciklus értékeléséről szóló tájékoztatót.

Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1.1 Vezetők bejelentései

Farkas János polgármester ismertette a képviselőkkel, hogy Vasvári Pál a Sport büfé
tulajdonosa a korábban benyújtott kéreimében a sportparkoló egy részének megvásárlását
kérte, amelyet jelenleg is ő gondoz, a terület parkosításáról gondoskodott. A testület e
kérelmére nem adott elutasitó választ, de kérte, mutassa be miért ís szükséges e terület
megvásárlása. A benyújtott és most bemutatott tervrajzok alapján panzióval és étteremmel
bővülne a jelen1egi épület, amihez a tulajdonában lévő terület nagyság nem elég. A telek
kiméretését a kérelmező vállalta, az most van folyamatban.
Javasolja a mindenki által ismert, mintegy 500 nm. nagyságú terület értékesítését. A terület ára
kerüljön egy összegben meghatározásra. Javasolja az eladni kérelmezőnek 300.000,- Ft-ért.

Hozzászólások

Kunsági László - egyetért a javaslattal, de a sporttelepre a hátsó utat biztositani kell.

Zémann Géza - egyetért ajavaslatta1.

Cifka János - 400 Ft/nm-ben javasolja az árat megállapítani.
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Fábián Jánosné egyösszegű 300.000,- Ft-os értékesítéssel ért egyet, az út biztosításával.

Juhász György - egyetért az egyösszegű értékesítéssel.

Dr.Pápai Péter - egyetért a polgármester javaslatával.

Rácz József - egyet ért a 300.000,- Ft-os ár meghatározásával.

Több hozzászólás nem volt képviselőtestület 8 igen, l ellen szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

23/1998. (IX.24.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete A folyamatban
lévő kimérés alapján Vasvári Pál Tordas, Petőfi út
331b sz. alatti lakos részére 300.000,- Ft, azaz
háromszázezer forint vételár ellenében értékesíti a
sportpálya előtti parkolóból kialakított park részt.
Kimérés és a telekmegosztás engedélyezése után az
adásvételi szerződést meg kell kötni.
Határidő: 1998. December 31.
Felelős: polgármester

Márki Ferenc jegyző ismertette az október 18-i választás legfontosabb szabályait. Elmondta,
hogy egy képviselő jelölt jelezte, szeretné ha bemutatkozása röviden megjelenhetne a Kisbíró
című önkormányzati lapban. Ez felveti azt is, hogy az októberben megjelenő újság
tartalmazzon e ilyen oldalakat. A beérkezett jelöltek száma (polgármester és képviselő) meg
haladja a 20 főt. Csak röviden és fényképpel is a 8 oldalas újságunk jával a duplájára nőne, ami
lényeges áremelést jelentene. Kéri a testület döntését.

Hozzászólások:

Zémann Géza - vagy mindenki, vagy senki, de az ilyen propagandának eddig sem tudtunk helyt
adni.

Kunsági László - Nem szabad az újságunkba bele vinni a választás során alkalmazott politikát.
Lehetőség van arra, hogy mindenki rekIámozza magát.

Vasvári Pál akí meg akaIja magát ismertetni, az az újság nélkül tegye.

Rácz József nem tartja szükségesnek és jónak az ilyen kampányt, ez nekünk túl sokba kerül.
Minden jelölt oldja meg saját maga.

Dr. Pápai Péter - a választók érdekében pedig hasznos lenne, ha mindenki bemutatkozhatna.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (9 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:
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24/1998. (IX.24.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a polgánnesteri
és önkormányzati és polgánnesteri választásokra
jelöltként jelentkezettek részére anyagai okok
miatt nem tudja biztositani a KISBÍRÓ című újság
októberi számát a bemutatkozásak, a kampány
céljára.

2.1Képviselők bejelentései

Citka János bejelentésében elmondja, hogy a sportegyesület a felépült teniszpályákkal és a
tenisz klubházzal, a szabadtéri színpad rendszeres használatával jelentős mértékű többlet
kíadásokhoz jutott. Ismerve a I. félévi pénzügyi zárszámadást, ahol az utak, hidak
költséghelyen tervezett feladatainkat pénz nélkűl tudtuk megoldani és azt, hogy várhatóan már
ígen kevés összeget költhetünk el, tisztelettel kéri a testületet e költséghelyről 200.000,- Ft-ot
pótelőirányzatkéntbiztosítson asportegyesületnek.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 9 Igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

25/1998. (IX.24.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a
sportegyesület részére 1998. évre 200.000,- Ft
pótelőírányzatot biztosít az utak, hidak
költséghelyen mutatkozó maradvány terhére.
Az átcsoportosítás végrehajtása érdekében a
rendelet módosítását el kell készíteni-o
Határidő: 1998. december 15.
Felelős: polgármester

Kunsági László - ismertette a martonvásári művészeti alapiskola, társulásí szerződése

végrehajtására összehivott alakuló ülésen történteket.

:oiu~
Farkas János
polgánnester

Több bejelentés nem volt a polgánnester az ülést befejezettnek nyilvánitotta
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